[bookmark: _GoBack]研究生开题、中期考核实验安全风险评估报告
Master’s and Doctorate Candidates’ Report on Laboratory Safety Risk Assessment for Thesis Proposal and Mid-term Evaluation
本人承诺：进入实验室前，完成学校实验室与资产管理处在线实验室安全知识学习并通过相应考核；开展研究课题前，认真了解过实验室的安全管理、安全准入、应急预案等相关制度，并保证在课题研究过程中严格执行；认真了解过课题相关实验设备的操作规范和安全风险，不使用工作状态欠佳的仪器设备；针对课题开展过程可能存在的实验安全风险，能主动与指导老师进行深入讨论，配置相应的安全保障条件、提出具体的安全应急措施。
I hereby affirm that I will complete the online education of laboratory safety and pass the examination before entering the laboratory. Before conducting the research project, I will carefully study relevant safety management regulations, safety access, and emergency plans of the laboratory and comply with these regulations throughout the research. I will also carefully learn the related experimental equipment's operation specifications and safety risks and avoid using the equipment in poor working conditions. I will take the initiative to discuss possible experiment safety risks with my supervisor during my research project and work out specific emergency measures to ensure safety.
 在化学实验安全、生物实验安全、高低温实验安全、强电实验安全、辐射实验安全、机械实验安全等各类实验安全方面，本研究课题主要存在的特殊性风险点是（如化学实验室中接触氢氟酸，高温实验需昼夜不间断进行等）In terms of chemical experiment safety, biological experiment safety, high and low temperature experiment safety, strong electric experiment safety, radiation experiment safety, mechanical experiment safety, and so on, particular risk points of my research project include (e.g., exposure to hydrofluoric acid in the chemical laboratory, high temperature experiments requiring round-the-clock operations, etc.)：                                       
                                                            
 “我已了解并执行上述课题开展的安全评估内容，深入分析和预测本课题开展过程中可能存在的实验安全风险。确保在实验过程中执行安全防护，如果出现安全事故能够正确应急处理。”（本段内容需完整抄写）
[bookmark: OLE_LINK1]“I have read and understood the above safety assessment report and have analyzed potential experimental safety risks that may exist during my research. I ensure that safety precautions will be observed during the experiment and that I can and will take correct measures in the event of any safety incident.” (Please copy this paragraph in the below.)
                                                           
                                                           
                                                           
                                                           
                                                           
         学生签名：                           日期：   
         Student's signature：                    Date:  
导师签名：                           日期：
Supervisor’s signature：                 Date:
